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Fråga till kommunalrådet Ylva Lengberg (S): Räcker gruppbostäderna i Borås stad till? 

 

I en debatt i Kommunfullmäktige uttalade kommunalrådet Ylva Lengberg att det inte finns ett större 
behov än att bygga två nya gruppboenden per år. Kommunalrådet sa att detta har majoriteten 
bestämt och det är den bild som kommunalrådet har av behovet av nya gruppbostäder. 

Detta uttalande är precis tvärtom av vad Sociala omsorgsnämnden uttrycker i 
Lokalförsörjningsplanen. 

Citat från Sociala Omsorgsnämndens lokalförsörjningsplan. 

”Lokalresursbehovet utifrån LSS för planperioden är: 4 gruppbostäder per år, det behövs en 
nettoökning av boendeplatser för att inte ha beslut som ej verkställs, att undvika att köpa externa 
placeringar och att ersätta boenden som inte uppfyller kriterier för tillgänglighet och god arbetsmiljö 
samt klarar brandskydd. ” 

Moderaterna konstaterar att det fortfarande råder brist på boendeplatser för LSS i Borås Stad. När vi 
får rapporter om ej verkställda beslut om boende är det flera ärenden om bostad med särskild 
service för vuxna enligt LSS som ännu inte har kunnat genomföras p.g.a. brist på anpassade 
gruppbostäder. Det innebär att vi som kommun inte klarar det lagstadgade uppdrag att tillhandahålla 
bostäder för denna grupp. Vi är även oroliga för kommunen kan behöva betala vite för dessa brister 
vilket kan bli dyrt för skattebetalarna men framförallt att individer inte får det dem har rätt till.  

 

Min fråga till kommunalrådet Ylva Lengberg (S):  

1. Anser du fortfarande att bygga två boenden per år är tillräckligt? 

2. Vad kommer majoriteten göra med de individer som inte får plats på boende i 
framtiden och har man räknat på vad eventuella viten kommer att kosta kommunen? 

 

Anna Christensen (M) 


